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REPUBLIKA HRVATSKA  

SPLITSKO DALMATINSKA ŽUPANIJA 

OPĆINA BAŠKA VODA 

OPĆINSKO VIJEĆE 

Baška Voda, 09. prosinca 2024.g. 

 

 

ZAPISNIK 

(o sjednici se vodi tonski zapis) 

 

Sa devetnaeste  sjednice Općinskog vijeća Baška Voda, održane dana 09. prosinca 2024.godine 

u prostorijama Omladinskog doma Baška Voda, s početkom u 9,00 sati. 

 

 

NAZOČNI VIJEĆNICI: 

Ante Lončar 

Frano Divić (stigao u 09:09) 

Vicenco Cvitanović 

Ivan Granić 

Velimir Andrijašević 

Dražen Radojković 

Lovre Topić  

Dragan Svalina 

Josip Topalović 

Melinda Borković 

 

ODSUTNI: 

Ljubo Topić  

Marin Čizmić 

Matejas Jozipović 

 

OSTALI NAZOČNI: 

- Josko Roščić, načelnik Općine Baška Voda 

- Josip Đerek, pročelnik Ureda načelnika 

- Nediljko Marušić, pročelnik Upravnog odjela za proračun i financije 

- Ines Vegar, upravni referent 

- Ana Nemčić, viši upravni referent 

 

 

Predsjednik općinskog vijeća Ante Lončar pozdravio je prisutne na sjednici, utvrdio postojanje 

kvoruma, te predložio sljedeći  
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D N E V N I       R E D 
 

 

1. Prijedlog Zaključka o usvajanju zapisnika sa 18. sjednice Općinskog vijeća 

2. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o proračunu Općine Baška Voda za 2024. godinu i projekcije 

za 2025. i 2026. godinu 

3. Prijedlog Odluke o proračunu Općine Baška Voda za 2025. godinu i projekcije za 2026. i 2027. 

godinu 

4. Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Baška Voda za 2025. godinu 

5. Prijedlog Odluke o donošenju plana razvojnih programa za 2025. godinu 

6. Prijedlog Odluke o donošenju plana nabave roba, radova i usluga (javne nabave i jednostavne 

nabave) za proračunsku 2025. godinu 

7. Prijedlog Odluke o financiranju javnih potreba za rad mjesnih odbora Općine Baška Voda za 

2025. godinu 

8. Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka zastupljenih u 

općinskom vijeću Općine Baška Voda za 2025. godinu 

9. Prijedlog Odluke o donošenju  socijalnog programa Općine Baška Voda za 2025. godinu 

10. Prijedlog Odluke o  financiranja javnih potreba u športu Općine Baška Voda za 2025. godinu 

11. Prijedlog Odluke o donošenju Programa financiranja javnih potreba u kulturi Općine Baška 

Voda za 2025. godinu 

12. Prijedlog Odluke o donošenju Programa financiranja javnih potreba u predškolskom odgoju 

Općine Baška Voda za 2025. godinu 

13. Prijedlog Programa građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području 

Općine Baška Voda u 2025. godini 
14. Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Baška Voda u 

2025. godini 

15. Prijedlog IV. Izmjena i dopuna Odluke o organizaciji i načinu naplate parkiranja 

16. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na statusnu promjenu pripajanja društva VODOVOD 

IMOTSKE KRAJINE d.o.o. Imotski društvu VODOVOD d.o.o. Makarska 

17. Prijedlog Odluke o privremenoj zabrani izvođenja radova u 2025. godini 

 

Dnevni red predložen od strane predsjednika Općinskog vijeća usvojen je većinom 

glasova ZA ''7'' /PROTIV ''2'',   

 

 AKTUALNI SAT 

 

Vijećnica Borković je postavila pitanje načelniku kako je rekao na prošlom vijeću da Luka ima 

građevinsku i uporabnu dozvolu te šta se sada događa po tom pitanju, s obzirom na probleme 

sa Županijom. 

Načelnik je odgovorio da je utvrđeno da  je prilikom predaje dokumentacije odnosno ponude 

od strane tadašnjeg direktora Đanija Radića, koji je uredno izvršio dostavu, te je dostava također 

uredno izvršena od strane pošte, u Županiji odnosno u Upravnom odjelu za pomorstvo i turizam 

došlo do oštečenja kuverte koja je nakon toga bila pokidana a o istom nitko tada nije bio 

obaviješten i to se zatajilo, a to će se raščistiti također ovih dana, te da imamo i dalje urednu i 

građevinsku i uporabnu dozvolu te da je ministarstvo turizma odbilo  je prijedlog SDŽ  za 

poništenje rješenja te se nada da će to kroz ovaj tjedan biti rješeno, a moguće da i od strane 

Općine budu podignute kaznene prijave protiv određenih osoba zbog zloupotrebe položaja i 

ovlasti. 

 

Drugo pitanje vijećnice Borković je bilo vezano za Gradinu Baška Voda, te je upitala načelnika 

dali je dostupno izviješće revizije? 
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Načelnik je odgovorio da je revizija napravljena te da je došlo do određenih nepravilnosti koje 

znatno utječu na poslovanje, između ostalog potrošeno je 100 000 eura nenamjenskih sredstava, 

sada će se izvršiti procjena revizije te na temelju procjene revizije će se vidjeti što i kako dalje 

te je naglasio da nisu rađene neke osnovne stvari koje su trebale biti odrađene. 

Vijećnica je upitala šta se desilo sa otkazima, zbog čega je došlo do otkaza djelatnika? 

Načelnik je odgovorio da su se desili otkazi jer nisu bili provedeni natječaji te da će o svemu 

biti obavješteni kad se završi cijeli proces. 

 

Vijećnik Topalović je također postavio pitanje vezano za luku te kazao načelniku da mu nije 

jasno njegovo prozivanje tih pojednih ljudi odnosno Stipe Čogelje, Matee Dorčić itd jer su 

upravo oni dali  koncesiju Baškoj Vodi koja je bila pravomoćna te upitao načelnika šta se poslije 

desilo? Načelnik je kazao da se poslije žalio Grassor na to da je kuverta bila potrgana,a 

službenica je izjavila da joj je šefica rekla da napiše da je kuverta otvorena umjesto potrgana, 

što stoji u zapisniku državnog odvjetništva u Splitu, a mi smo do tog zapisnika došli tek prije 

mjesec dana  te je isti zapisnik proslijedio ministru , premijeru i državnom tajniku, dakle kuverta 

je bila potrgana ali nije imala utjecaja na sami natječaj,i onda je ministarstvo izdalo rješenje da 

se mora oformit Odluka i to stoji tako 3 ipo godine umjesto da je ponovljen natječaj ili samo 

ponovljeno rješenje. 

 

Drugo pitanje vijećnika Topalovića bilo je vezano detaljni plan Urbanistički 1-2 Batva, šta je s 

tim planom?  

Načelnik je odgovorio da je dao izrađivaču  upute da moraju biti obiteljske kuće, da ne može 

biti dvojnih kuća te da se ne mogu približavati na granicu parcele, odnosno manje od 3 metra 

sve je uzeo u obzir te je rekao da bi trebalo biti spreman do iduće sjednice vijeća koja će se 

održati negdje u drugi mjesec. 

Vijećnik je pitao ako je općina naručitelj plana, zašto ga financiraju privatne osobe? 

Načelnik je odgovorio da općini to nije bio prioritet, nego su inicijativu pokrenuli ljudi koji 

imaju tu zemljište i iz tog razloga oni  sufinanciraju. 

 

  

 

Ad. 1. 

Predsjednik vijeća otvorio je prvu točku dnevnog reda usvajanje zapisnika sa 18. sjednice  

Općinskog vijeća. Otvorena je rasprava. 

Vijećnik Topalović je dao primjedbu da nije zadovoljan načinom na koji je pisan zapisnik te da 

su izostavljene neki dijelovi. Načelnik je dao uputu da se zapisnik sastavlja prema poslovniku 

općinskog vijeća.  

Vijećnik Svalina  je naglasio da nije dobio ispravku zapisnika od pretprošle sjednice vijeća. 

Nakon završetka rasprave  većinom glasova ZA ''8'' / ''2'' PROTIV  donesen je 

 

 

Zaključak o usvajanju zapisnika sa 18. sjednice Općinskog vijeća 

od dana 09.rujna 2024. 

 

Ad. 2 

Predsjednik vijeća otvorio je drugu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o 

proračunu Općine Baška Voda za 2024. godinu i projekcije za 2025. i 2026. godinu 

Načelnik je  kratko obrazložio  te dao riječ pročelniku te je otvorena rasprava. 

U raspravi su sudjelovali vijećnica Borković, vijećnik Topalović, vijećnik Svalina te pročelnik 

i načelnik. 
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Nakon završetka rasprave većinom glasova ZA ''8'' / ''2'' PROTIV, donesena je 

 

 

Odluka o izmjeni Odluke o 

proračunu Općine Baška Voda za 2024. godinu 

i projekcije za 2025. i 2026. godinu 

 

 

 

Ad. 3. 

Predsjednik vijeća otvorio je treću točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o proračunu Općine 

Baška Voda za 2025. godinu i projekcije za 2026. i 2027. godinu 

Načelnik je kratko obrazložio točku dnevnog reda te dao riječ  pročelniku te je  otvorena 

rasprava. 

U raspravi su sudjelovali vijećnica Borković i pročelnik i načelnik. 

Nakon završetka rasprave većinom glasova ZA „8'' / PROTIV „2'' /, donesena je 

 

 

Odluka o proračunu Općine Baška Voda za 2025. godinu 

i projekcije za 2026. i 2027. godinu 

 

 

Ad. 4. 

Predsjednik vijeća otvorio je četvrtu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o izvršavanju 

Proračuna Općine Baška Voda za 2025. godinu 

Načelnik je kratko obrazložio točku  nakon čega je otvorena rasprava. 

Nakon završetka rasprave većinom glasova ZA ''8''  / PROTIV „2''  /donesena je  
 

ODLUKA 
o 

izvršavanju Proračuna Općine Baška Voda za 2025. godinu 

 

 

 

Ad. 5. 

Predsjednik vijeća otvorio je petu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o donošenju plana 

razvojnih programa za 2025. godinu 

Načelnik je kratko obrazložio točku nakon čega je otvorena rasprava. 

 

Nakon završetka rasprave većinom glasova ZA ''8''  / PROTIV „2'' /donesena je  
 

 

Odluka o donošenju plana razvojnih programa za 2025. godinu 

 

 

Ad.6. 

Predsjednik vijeća otvorio je šestu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o donošenju plana 

nabave roba, radova i usluga (javne nabave i jednostavne nabave) za proračunsku 2025. godinu 
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Načelnik je kratko obrazložio točku te dao riječ pročelniku  nakon čega je otvorena rasprava. 

U raspravi su sudjelovali vijećnica Borković, vijećnik Topalović, vijećnik Svalina te pročelnik 

i načelnik. 

Nakon završetka rasprave većinom glasova ZA ''8'' /  PROTIV „2“  /donesena je  

 

Odluka o donošenju plana nabave roba, radova i usluga 

(javne nabave i jednostavne nabave) 

za proračunsku 2025. godinu 

 

 

 

Ad.7. 

Predsjednik vijeća otvorio je sedmu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o financiranju javnih 

potreba za rad mjesnih odbora Općine Baška Voda za 2025. godinu 

 

Načelnik je kratko obrazložio točku te dao riječ pročelniku  koja je i obrazložio točku nakon 

čega je otvorena rasprava. 

U raspravi su sudjelovali vijećnica Borković i načelnik. 

Nakon završetka rasprave većinom glasova ZA ''8'' /  SUZDRŽAN „2“  /donesena je  

 
Odluka o financiranju javnih potreba 

za rad mjesnih odbora Općine Baška Voda za 2025. godinu 

 

 

 

Ad.8. 

Predsjednik vijeća otvorio je osmu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o raspoređivanju 

sredstava za financiranje političkih stranaka zastupljenih u općinskom vijeću Općine Baška Voda za 

2025. godinu 

Načelnik je kratko obrazložio točku nakon čega je otvorena rasprava. 

Nakon završetka rasprave JEDNOGLASNO  je donesena   

 
Odluka o raspoređivanju sredstava 

za financiranje političkih stranaka 

zastupljenih u općinskom vijeću Općine Baška Voda za 2025. godinu 

 

 

 

Ad.9. 

Predsjednik vijeća otvorio je devetu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o donošenju  socijalnog 

programa Općine Baška Voda za 2025. godinu. 

Načelnik je kratko obrazložio točku nakon čega je otvorena rasprava. 

U raspravi su sudjelovali  vijećnik Topalović, vijećnica Borković i načelnik. 

Nakon završetka rasprave većinom glasova ZA ''8'' /  SUZDRŽAN „2“  /donesena je  

 
Odluka o donošenju  socijalnog programa Općine Baška Voda za 2025. godinu. 
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Ad.10. 

Predsjednik vijeća otvorio je desetu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o  financiranja javnih 

potreba u športu Općine Baška Voda za 2025. godinu. 

Načelnik je kratko obrazložio točku nakon čega je otvorena rasprava. 

U raspravi su sudjelovali  vijećnik Svalina i načelnik. 

Nakon završetka rasprave većinom glasova ZA ''8'' /  PROTIV „2“  /donesena je  

 
Odluka o  financiranja javnih potreba u športu Općine Baška Voda za 2025. godinu 

 

 

 

Ad.11. 

Predsjednik vijeća otvorio je jedanaestu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o donošenju 

Programa financiranja javnih potreba u kulturi Općine Baška Voda za 2025. godinu 

Načelnik je kratko obrazložio točku nakon čega je otvorena rasprava. 

U raspravi su sudjelovali  vijećnik Topalović, vijećnik  Svalina i načelnik. 

Nakon završetka rasprave većinom glasova ZA ''8'' /  SUZDRŽAN „2“  /donesena je  

 

Odluka o donošenju Programa financiranja javnih potreba 

u kulturi Općine Baška Voda za 2025. godinu 

 

 

Ad.12. 

Predsjednik vijeća otvorio je dvanaestu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o donošenju 

Programa financiranja javnih potreba u predškolskom odgoju Općine Baška Voda za 2025. 

godinu. 

Načelnik je kratko obrazložio točku nakon čega je otvorena rasprava. 

Nakon završetka rasprave JEDNOGLASNO  je donesena   

 

 

Odluka o donošenju 

Programa financiranja javnih potreba 

u predškolskom odgoju Općine Baška Voda za 2025. godinu. 

 

 

Ad.13. 

Predsjednik vijeća otvorio je trinaestu točku dnevnog reda Prijedlog Programa građenja 

objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području Općine Baška Voda u 2025. godini. 

Načelnik je kratko obrazložio točku nakon čega je otvorena rasprava. 

U raspravi su sudjelovali  vijećnik Topalović, vijećnik  Svalina i načelnik. 

Nakon završetka rasprave većinom glasova ZA ''8'' /  PROTIV „2“  /donesen je  

 

 

Program građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture 

na području Općine Baška Voda u 2025. godini 
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Ad.14. 

Predsjednik vijeća otvorio je četrnaestu točku dnevnog reda Prijedlog Programa održavanja 

komunalne infrastrukture na području Općine Baška Voda u 2025. godini. 

Načelnik je kratko obrazložio točku nakon čega je otvorena rasprava. 

U raspravi su sudjelovali  vijećnik Topalović i načelnik. 

Nakon završetka rasprave većinom glasova ZA ''8'' /  PROTIV „1“ SUZDRŽAN“1“ /donesen 

je  

Program održavanja komunalne infrastrukture 

na području Općine Baška Voda u 2025. godini. 

 

 

Ad.15. 

Predsjednik vijeća otvorio je petnaestu točku dnevnog reda Prijedlog IV. Izmjena i dopuna 

Odluke o organizaciji i načinu naplate parkiranja. 

Načelnik je kratko obrazložio točku nakon čega je otvorena rasprava. 

Nakon završetka rasprave većinom glasova ZA ''8'' /  PROTIV „1“ SUZDRŽAN“1“ /donesena 

je  

IV. Izmjena i dopuna Odluke o organizaciji i načinu naplate parkiranja. 

 

 

Ad.16. 

Predsjednik vijeća otvorio je šesnaestu  točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o davanju 

suglasnosti na statusnu promjenu pripajanja društva VODOVOD IMOTSKE KRAJINE d.o.o. 

Imotski društvu VODOVOD d.o.o. Makarska 

Načelnik je kratko obrazložio točku nakon čega je otvorena rasprava. 

Nakon završetka rasprave većinom glasova ZA ''8'' /  PROTIV“2“ donesena je  

 

 

Odluka o davanju suglasnosti na statusnu promjenu 

pripajanja društva VODOVOD IMOTSKE KRAJINE d.o.o. 

Imotski društvu VODOVOD d.o.o. Makarska 

 

 

Ad.17. 

Predsjednik vijeća otvorio je sedamnaestu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o privremenoj 

zabrani izvođenja radova u 2025. godini. 

Načelnik je kratko obrazložio točku nakon čega je otvorena rasprava. 

Vijećnik Svalina je dao amandman da se u članku 3 stavku 2, crtica 1.  mijenja i glasi  „subotom 

iza 16 sati  i nedjeljom od 0.00  - 24,00 sata“  

Amandman predložen od strane vijećnika Svaline JEDNOGLASNO je usvojen. 

Nakon završetka rasprave većinom glasova ZA „8“ /PROTIV“2“ donesena je  

  

Odluka o privremenoj zabrani izvođenja radova u 2025. godini 

 

Sa usvojenim amandmanom od strane vijećnika  Svaline. 

 

 

 

Sastavni dio ovog zapisnika je tonski snimak- CD. 
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zapisnik sastavila 

 

Ines Vegar 

 

Predsjednik Općinskog vijeća 

Ante Lončar 
 

 


